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Het jaar 2023 was het jaar waarin zonder coronaperikelen kon worden gestart. 
Het jaar begon daarom goed voor ons omdat Uithoorns Mooiste weer op de vertrouwde 
laatste zondag van januari kon plaatsvinden. We waren, gelet op de deelname bij eerdere 
circuitlopen, onzeker over het aantal deelnemers. Maar dat viel erg mee, we waren heel 
tevreden over de deelname, in totaal 1200 lopers verdeeld over alle categorieën. 
Onze jeugd liet zich in het begin van het jaar goed zien bij de NK indoor waar veel 
ereplaatsen werden gehaald. Ook voor de crossfinale hadden zich 7 teams en 25 individuele 
atleten geplaatst en stonden een aantal atleten op het podium. 
De wedstrijdcommissie voor de baanwedstrijden is met een aantal jonge ouders versterkt en 
zij hadden tegelijk een vuurdoop met de organisaƟe van een pupillencompeƟƟewedstrijd in 
juni en de eerste veldcross van de winter in november. Beide wedstrijden zijn goed verlopen. 
Er is veel ervaring opgedaan en dat geeŌ veel vertrouwen voor de toekomst. De cross was 
wel heel speciaal. Door de vele regen was het parcours heel zwaar en modderig maar alle 
deelnemers waren enthousiast, ‘een echte cross’. 
De jaarlijkse scholierenveldloop was met bijna 900 deelnemers weer een groot succes. 
De vereniging heeŌ het voornemen om elektronische Ɵjdwaarneming (ET) aan te schaffen 
aangezien het vrijwel onmogelijk is om deze bij andere verenigingen te huren. Daarnaast 
willen we het aanbod van atleƟek zo breed mogelijk maken. We willen daarom de 
kogelstootsector zo aanpassen dat er door een grote groep veilig gelijkƟjdig kan worden 
geworpen, een grote wens mede door de groei van de juniorengroep. In 2024 wordt de 
uitbreiding van de kogelstootsector gerealiseerd en als de financiën het toestaan wordt later 
de ET aangeschaŌ. 
De accommodaƟe heeŌ van de onderhoudsploeg weer alle aandacht gekregen. De baan is 
schoongemaakt maar door de steeds sterkere algengroei is een professionele schoonmaak 
weer nodig, dit gaat in maart 2024 gebeuren. De baan is opgefleurd met 6 dubbele 
bloembakken om de lichtmasten, elke 4 á 6 maanden worden de bakken gevuld met nieuwe 
en frisse planten. Door de subsidiemogelijkheden goed te benuƩen en afspraken te maken 
met de gemeente is het mogelijk gemaakt om de verlichƟng van de lichtmasten te vervangen 
door Led-verlichƟng, een operaƟe die in feite pas geplaand was voor 2028. 
 
Na de 3 compeƟƟewedstrijden was duidelijk dat de jeugd heel goed had gepresteerd: 8 
pupillenteams en 3 juniorenteams hadden zich geplaatst voor de finales in september, de 
meisjes junioren-C hadden zich zelfs geplaatst bij de sterkste 12 teams van Nederland en 
werden 9e in de finale. Bij de individuele finales waren de resultaten ook geweldig, veel 
ereplaatsen en zelfs 2 Nederlandse kampioenen, Roel Verlaan die de Fortex 40 meter weg 
gooide en Emmanuelle Amani die 1.60m hoog sprong. 
De Polderloop was als vanouds weer druk bezocht en heel sfeervol met 800 deelnemers. 
Leden en bekenden die AKU een warm hart toedragen hebben er voor gezorgd dat we van de 
RABO Club SupportacƟe 2.520,- euro mochten ontvangen. Daarnaast hebben onze pupillen 
enorm hun best gedaan met de verkoop van loten van de Grote ClubacƟe en dat leverde 
4.900,- euro op. 
Een grote groep lopers van de lopersgroep hebben dit jaar in mei weer het bevrijdingsvuur 
opgehaald uit Wageningen en dat lopend in groepjes naar Uithoorn gebracht. 
De club groeit, we hebben de grens van 500 leden dit jaar overschreden, dit betekent dat het 
clubhuis ook steeds intensiever wordt gebruikt, meer wedstrijden en acƟviteiten maar ook 



meer druk op de schoonmaak. Gelukkig is er een team van 8 leden van de wandelgroep die 
zich heeŌ aangeboden om in tweetallen elke week het clubhuis en kleedkamers schoon te 
maken. 
 
  


